

Foundation English - EAL

Learn English with other parents!

Glenroy West Primary School is proud to announce a free program for parents and carers who wish to improve their English language skills.

Join us on Fridays next to the art room to practice speaking, reading and writing. All ability levels welcome.



Glenroy West Primary School



Improve your English grammar, vocabulary and conversation in a friendly class with other parents

Onsite at Glenroy West Primary School

10 week course

FREE course

- Gain confidence learning & speaking English in a classroom setting
- Essential reading, writing and speaking skills for work, study or engaging with community
- Build a network of friends, social groups and other interactive activities to improve your language skills.
- Prepare for IELTS test or pathway to Cert I English



July 15 – September 16



Fridays

Class 1: 9:15 - 11:15

Class 2: 11:45 - 1:45



Glenroy West Primary School

Foundation English - EAL

Learn English with other parents!

تعلم اللغة الإنجليزية مع أولياء الأمور الآخرين

تفخر مدرسة جلينروي ويست الابتدائية بالإعلان عن برنامج مجاني للآباء ومقدمي الرعاية الذين يرغبون في تحسين مهاراتهم في اللغة الإنجليزية.

انضم إلينا أيام الجمعة بجوار غرفة الفن لممارسة التحدث والقراءة والكتابة. نرحب بجميع مستويات القدرة.



Glenroy West Primary School



حسّن قواعد اللغة الإنجليزية ومفرداتها ومحادثتك في فصل دراسي ودي مع أولياء الأمور الآخرين

في الموقع في
Glenroy West
Primary School

10 week course

FREE
course
فئة
مجانية

اكتساب الثقة في التعلم والتحدث باللغة الإنجليزية في الفصول الدراسية

مهارات القراءة والكتابة والتحدث الأساسية للعمل أو الدراسة أو الانخراط مع المجتمع

قم ببناء شبكة من الأصدقاء والمجموعات الاجتماعية والأنشطة التفاعلية الأخرى لتحسين مهاراتك اللغوية.



July 15 – September 16



Fridays

Class 1: 9:15 - 11:15

Class 2: 11:45 - 1:45



Glenroy West Primary School